
 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку 

 

14 березня 2023 року                              м. Полтава                                       № 18 

 

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії. 

 

Присутні члени постійної комісії: Матюшенко Олексій Володимирович – 

заступник голови постійної комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – 

заступник голови постійної комісії (у режимі відеоконференції), Копотун 

Костянтин Іванович – секретар постійної комісії, Устименко Юлія Сергіївна.  

 

Відсутні члени постійної комісії: Говоренко Володимир Олександрович – 

заступник голови постійної комісії.  

 

Склад постійної комісії – 6 осіб. Присутні – 5 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні:  

Артеменко 

Олександр Степанович 

 

 

 

Біленький 

Олександр Юрійович 

 

Бєлоножко 

Олег Вячеславович 

 

Годня 

Володимир Володимирович 

 

 

 

 

Денисенко 

Олександр Михайлович 

 

 

директор Департаменту з питань оборонної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з 

правоохоронними органами Полтавської 

обласної військової адміністрації 

 

голова обласної ради 

 

 

заступник голови обласної ради 

 

 

начальник управління капітального 

будівництва Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

член ініціативної групи 
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Коморна 

Леся Федорівна 

 

Колісник 

Юрій Андрійович 

 

Лоскот 

Світлана Сергіївна 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

 

 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

Мироненко 

Тетяна Євгенівна 

 

 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

 

 

Олексенко 

Олександр Сергійович 

 

Приймак 

Дмитро Васильович 

 

Петушинська 

Юлія Віталіївна 

 

Процай 

Ігор Анатолійович 

 

Рева 

Едуард Васильович 

 

 

 

Синявська 

Тамара Григорівна 

 

Третяк 

Микола Юрійович 

начальник Управління майном обласної ради 

 

 

тимчасово виконувач обов’язків генерального 

директора ПОКП «Аеропорт-Полтава» 

 

начальник Управління інфраструктури 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

заступник керуючого справами ‒ начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

 

перший заступник голови обласної ради 

 

 

заступник директора КП ПОР «Учбово-

курсовий комбінат житлово-комунального 

господарства» 

 

начальник відділу юридичного  

забезпечення виконавчого апарату обласної 

ради 

 

генеральний директор ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» 

 

директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» 

 

 

член ініціативної групи 

 

 

перший заступник генерального директора 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

 

директор Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

заступник генерального директора з економіки 

та фінансів КП ПОР «Полтававодоканал» 
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Чепурко 

Олексій Григорович 

 

Шаргородська 

Лідія Семенівна 

заступник голови обласної ради 

 

 

член ініціативної групи 

 

Представники засобів масової інформації. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував прийняти за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував: 

 

- питання №15 «Про хід виконання регіональної Програми заходів з 

організації рятування людей на водних об’єктах Полтавської області на 2021 – 

2025 роки у 2022 році» розглянути першим; 

- питання №18 «Про розгляд колективного звернення членів ініціативної 

групи стосовно діяльності ПОКВПТГ "Полтаватеплоенерго"» розглянути 

другим; 

- питання №19 «Про розгляд клопотання депутата обласної ради                

Чепурка О.Г. щодо погодження кандидатури Олексенка О.С. для нагородження 

Почесною грамотою Верховної Ради України» розглянути третім. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію голови комісії щодо черговості розгляду 

питань порядку денного. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував прийняти порядок 

денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 
 

1. Про хід виконання регіональної Програми заходів з організації 

рятування людей на водних об’єктах Полтавської області на 2021 – 2025 роки у 

2022 році. 

2. Про розгляд колективного звернення членів ініціативної групи стосовно 

діяльності ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 
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3. Про розгляд клопотання депутата обласної ради Чепурка О.Г. щодо 

погодження кандидатури Олексенка О.С. для нагородження Почесною 

грамотою Верховної Ради України. 

4. Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Обласної програми 

фінансової підтримки комунальної теплоенергетики та водопровідно-

каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 – 2022 роки». 

5. Про розгляд проєкту рішення «Про встановлення розміру кошторисної 

заробітної плати, який враховується при визначенні вартості будівництва 

об’єктів, що споруджуються за рахунок коштів обласного бюджету та коштів 

підприємств, установ, організацій, що належать до спільної власності 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Полтавської області». 

6. Про розгляд проєкту рішення «Про внесення змін до обласної Програми 

підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки». 

7. Про розгляд проєкту рішення «Про внесення змін до Програми розвитку та 

підтримки Полтавського комунального підприємства "Аеропорт-Полтава" на 2021 – 

2023 роки». 

8. Про розгляд питання «Про приймання у спільну власність 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Полтавської області теплових мереж». 

9. Про розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу ОКВПТГ 

"Лубнитеплоенерго"». 

10. Про розгляд питання «Про надання дозволу Полтавському обласному 

комунальному виробничому підприємству теплового господарства 

"Полтаватеплоенерго" на укладення договору на отримання кредиту в ПАТ АБ 

"Укргазбанк"». 

11. Про розгляд листа ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» щодо погодження 

спрямування частини чистого прибутку у сумі 4718672,90 грн на розвиток 

власної матеріально-технічної бази за результатами 2022 року. 

12. Про розгляд листа ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» щодо погодження 

здійснення будівництва квартальної котельні на території РТМ по проспекту 

Свободи, 8 у м. Кременчук. 

13. Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

14. Про розгляд питання «Про надання дозволу КП ПОР 

«Полтававодоканал» на отримання кредиту у формі невідновлювальної 

кредитної лінії в АТ «Укрексімбанк». 

15. Про розгляд звіту аудиторської фірми «Капітал груп» аудиту 

фінансової звітності КП ПОР «Полтававодоканал» за 2021 рік. 

16. Про розгляд звітів керівників підприємств про виконання показників 

ефективності використання майна і прибутку, а також майнового стану 

підприємств за 2022 рік та про фінансово-господарську діяльність. 

17. Про фінансово-господарську діяльність підприємств, що знаходяться у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області. 

18. Про розгляд звіту про роботу постійної комісії обласної ради восьмого 

скликання з питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку за 2022 рік. 



 

5 

19. Про розгляд проєкту плану роботи постійної комісії обласної ради з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку на 2023 рік. 

20. Різне. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував затвердити 

регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв.,  

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв., 

- загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань в першу чергу слово надається членам комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, звернувся з проханням до 

присутніх, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою дотримання заходів 

безпеки та попередження витоку інформації, що може призвести до обізнаності 

противника про оборонні заходи в області, під час проведення засідання 

постійної комісії утриматись від здійснення фото- та відеозйомок.  

Перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, що 

відповідно до Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів у Полтавській обласній раді, у разі наявності у присутніх на засіданні 

постійної комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді 

питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 

самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: Про хід виконання регіональної Програми заходів з організації 

рятування людей на водних об’єктах Полтавської області на 2021 – 2025 роки у 

2022 році. 

 

Артеменко О.С., директор Департаменту з питань оборонної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив про те, що Комунальна установа 

«Рятувально-водолазна служба» Полтавської обласної ради створена для 

комплексного вирішення проблем з рятування людей та створення умов 

безпечного відпочинку населення на водних об’єктах Полтавської області. 

У 2022 році сталося 28 нещасних випадків з людьми на водних об’єктах 

області, загинуло 26 осіб, в тому числі 6 дітей, 6 людей врятовано. В порівнянні 

з 2021 роком кількість нещасних випадків зменшилася на 47 %. 

Протягом 2022 року водолазним підрозділом виконано 1210 занурення 

(пошукові та тренувальні), 1815 годин відпрацьовано під водою. 
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Усі заходи протягом 2022 року Комунальна установа «Рятувально-

водолазна служба» Полтавської обласної ради проводила завдяки дії 

регіональної Програми заходів з організації рятування людей на водних 

об’єктах Полтавської області на 2021 – 2025 роки, яка надала можливість 

створити умови з безпечного відпочинку людей на водних об’єктах області, 

вдосконалити технічне оснащення для реагування на надзвичайні події й 

ситуації. 

На 2022 рік передбачено фінансування заходів програми з обласного 

бюджету у розмірі 6328,1 тис. грн. Фактично станом на кінець звітного періоду 

з обласного бюджету виділено асигнувань на суму 4435,1 тис. грн, з яких 

освоєно 3989,8 тис. грн. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту з питань оборонної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами Полтавської 

обласної військової адміністрації Артеменка О.С. взяти до відома.   

2. Рекомендувати Департаменту з питань оборонної роботи, цивільного 

захисту та взаємодії з правоохоронними органами Полтавської обласної 

військової адміністрації забезпечити подальше виконання регіональної 

Програми заходів з організації рятування людей на водних об’єктах 

Полтавської області на 2021 – 2025 роки та реалізацію визначених у ній заходів. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд колективного звернення членів ініціативної групи 

стосовно діяльності ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 

 

Петушинська Ю.В., член ініціативної групи, повідомила про те, що 

споживачі не задоволені застосуванням ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

двохставкових тарифів на теплову енергію. Зазначила, що споживачі не можуть 

одноосібно відключитися від централізованого опалення. Тарифи, які 

застосовує підприємство, є вищими ніж, у місті Києві. У споживачів 

накопичуються борги за сплату послуг, які надає підприємство. Порушила ряд 

питань стосовно діяльності ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерого». 

 

Шаргородська Л.С., член ініціативної групи, повідомила про те, що 

питання, які порушує ініціативна група, необхідно вирішувати. 

 

Денисенко О.М., член ініціативної групи, повідомив про те, що у 

законодавстві України не передбачені категорії споживачів «інші споживачі», 

«релігійні організації», а ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» зазначає їх у 

прийнятих тарифах.  
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ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» є окремою юридичною особою. Наголосив, що 

розпорядженням голови обласної ради створено робочу групу щодо вивчення 

обґрунтованості встановлених тарифів КП ПОР «Полтававодоканал» та 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 

Чепурко О.Г., заступник голови обласної ради, зазначив, що питання, 

порушені ініціативною групою, будуть винесені на розгляд робочої групи. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, запропонував 

ініціативній групі підготувати перелік питань, які необхідно розглянути на 

засіданні робочої групи. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію членів ініціативної групи Петушинської Ю.В.,                    

Шаргородської Л.С. та Денисенка О.М. взяти до відома. 

2. Ознайомити членів робочої групи щодо вивчення обґрунтованості 

встановлених тарифів КП ПОР «Полтававодоканал» та ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» із зверненням членів ініціативної групи стосовно діяльності 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго». 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд клопотання депутата обласної ради Чепурка О.Г. 

щодо погодження кандидатури Олексенка О.С. для нагородження Почесною 

грамотою Верховної Ради України. 

 

Чепурко О.Г., депутат обласної ради, звернувся з пропозицією підтримати 

кандидатуру Олексенка Олександра Сергійовича для нагородження Почесною 

грамотою Верховної Ради України. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати пропозицію депутата обласної ради Чепурка О.Г. та погодити 

кандидатуру Олексенка Олександра Сергійовича, депутата обласної ради, для 

нагородження Почесною грамотою Верховної Ради України. 

2. Доручити виконавчому апарату обласної ради підготувати відповідний проєкт 

рішення обласної ради. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 
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розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Обласної програми 

фінансової підтримки комунальної теплоенергетики та водопровідно-

каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 – 2022 роки». 

 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації, повідомив про те, що проєкт рішення передбачає звіт про стан 

реалізації заходів Обласної програми фінансової підтримки комунальної 

теплоенергетики та водопровідно-каналізаційного господарства Полтавської 

області на 2019 – 2022 роки. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно роботи, яка проводиться 

по відшкодуванню різниці в тарифах ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» за              

2021 рік. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, стосовно проведення 

компенсації різниці в тарифах та щодо додаткових надходжень до місцевих 

бюджетів територіальних громад ПДФО у 2022 році. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про виконання Обласної програми 

фінансової підтримки комунальної теплоенергетики та водопровідно-

каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 – 2022 роки». 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про встановлення розміру 

кошторисної заробітної плати, який враховується при визначенні вартості 

будівництва об’єктів, що споруджуються за рахунок коштів обласного бюджету 

та коштів підприємств, установ, організацій, що належать до спільної власності 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Годня В.В., начальник управління капітального будівництва Департаменту 

будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив про те, що 

суть проєкту рішення полягає у встановленні конкурентних розмірів 

кошторисної заробітної плати на 2023 – 2024 роки, яка буде застосовуватися 

при здійсненні будівництва (нового будівництва, реконструкції, реставрації, 
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капітального ремонту, технічного переоснащення) об’єктів за рахунок 

бюджетних коштів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно розміру кошторисної 

заробітної плати у місті Кременчуці та місті Полтаві. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника управління капітального будівництва Департаменту 

будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації Годні В.В. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про встановлення розміру кошторисної 

заробітної плати, який враховується при визначенні вартості будівництва 

об’єктів, що споруджуються за рахунок коштів обласного бюджету та коштів 

підприємств, установ, організацій, що належать до спільної власності 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про внесення змін до обласної 

Програми підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки». 

 

Лоскот С.С., начальник Управління інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації, повідомила про те, що суть проєкту рішення 

обумовлена необхідністю реалізації заходів обласної Програми підвищення рівня 

безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки з метою покращення безпеки 

дорожнього руху в області та посилення контролю за роботою автомобільних 

перевізників. Реалізація проєкту рішення передбачає додатковий обсяг 

фінансування на 2023 рік з обласного бюджету на загальну суму                            

22000,0 тис. грн та 20000,0 тис. грн – з бюджетів територіальних громад. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо освоєння коштів у 2022 та у 

2023 роках. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, висловив 

пропозицію стосовно залучення депутатів обласної ради до проведення 

просвітницької роботи з питань безпеки дорожнього руху. 

Процай І.А., депутат обласної ради, щодо проведення роботи по 

розповсюдженню флікерів на території області. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації Лоскот С.С. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до обласної Програми 

підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки». 

3. Рекомендувати Управлінню інфраструктури Полтавської обласної військової 

адміністрації розробити план розповсюдження флікерів із залученням Управління 

молоді та спорту, Департаменту освіти і науки Полтавської обласної військової 

адміністрації, Головного управління Національної поліції в Полтавській області, 

депутатів обласної ради та надати його на розгляд постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 

транспорту та зв’язку. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про внесення змін до Програми 

розвитку та підтримки Полтавського комунального підприємства "Аеропорт-Полтава" 

на 2021 – 2023 роки». 

 
Лоскот С.С., начальник Управління інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації, повідомила про те, що даний проєкт рішення 
розроблений за ініціативи Управління інфраструктури спільно з Департаментом 
будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального 
господарства та енергетики обласної військової адміністрації та передбачає 
внесення змін до Програми, зокрема доповнення її заходом: «Розробка техніко-
економічного обґрунтування проекту «Реконструкція системи теплопостачання 
аеровокзалу Полтавського обласного комунального підприємства «Аеропорт-
Полтава» за адресою: вул. Київська, с. Супрунівка Полтавського району 
Полтавської області з влаштуванням котельні». 

Реалізація проєкту рішення передбачає додатковий обсяг фінансування 

заходів Програми за рахунок обласного бюджету на 2023 рік на загальну суму 

500 тис. грн.  

 
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації Лоскот С.С. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до Програми розвитку та 

підтримки Полтавського комунального підприємства "Аеропорт-Полтава"                    

на 2021 – 2023 роки». 
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8. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про приймання у спільну власність 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Полтавської області теплових мереж». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що питання опрацьоване в повному обсязі та буде здійснено прийняття 

теплових мереж з власності Лубенської територіальної громади у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області на баланс, 

у господарське відання, як внесок до розміру статутного капіталу ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго». 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради  

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про збільшення статутного капіталу 

ОКВПТГ "Лубнитеплоенерго"». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що кошти в розмірі 10 мільйонів гривень будуть використанні ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» для придбання транспортних засобів спеціалізованого 

призначення, які необхідні для забезпечення сталої роботи підприємства. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради  

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Підтримати збільшення статутного капіталу ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» на суму 10 мільйонів гривень. 
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10. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про надання дозволу Полтавському 

обласному комунальному виробничому підприємству теплового господарства 

"Полтаватеплоенерго" на укладення договору на отримання кредиту в ПАТ АБ 

"Укргазбанк"». 

 

Процай І.А, перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», повідомив про те, що кредитні кошти необхідні 

підприємству для будівництва котельні по проспекту Свободи, 8 в місті 

Кременчуці.  

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» щодо 

погодження спрямування частини чистого прибутку у сумі 4718672,90 грн на 

розвиток власної матеріально-технічної бази за результатами 2022 року. 

 

Процай І.А, перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», повідомив про те, що зменшення розміру відрахувань 

частини чистого прибутку за 2022 року на суму 4718672,90 грн дасть 

можливість підприємству покращити власну матеріально-технічну базу. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Погодити зменшення розміру відрахувань частини чистого прибутку до 

обласного бюджету в розмірі 4718672,90 грн за результатами 2022 року на 

розвиток матеріально-технічної бази ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго».  
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12. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» щодо 

погодження здійснення будівництва квартальної котельні на території РТМ по 

проспекту Свободи, 8 у м. Кременчук. 

 

Процай І.А, перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», повідомив про те, що для подальшого оформлення 

дозвільних документів на нове будівництво квартальної котельні встановленою 

потужністю 86,0 МВт необхідно мати згоду власника підприємства. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно оформлення земельної 

ділянки під будівництво квартальної котельні. 

Чепурко О.Г., заступник голови обласної ради, щодо проведення роботи з 

територіальними громадами стосовно участі у співфінансуванні заходів зі 

встановлення загальнобудинкових лічильників тепла. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А. взяти до відома. 

2. Доручити ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

4. ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» вирішити питання оформлення 

земельної ділянки під будівництво квартальної котельні та проінформувати 

постійну комісію обласної ради з питань житлово-комунального господарства, 

енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила 

про те, що питання опрацьоване в повному обсязі і пропонується прийняти у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області 

майно:  

- зовнішні мережі водопостачання до житлових будинків по  

вул. Олександра Бідного, 16, 18, 20, вул. Головка, 15, 17, 17а, 19, 21 та до 

водопровідної насосної станції по вул. Олександра Бідного, 16 в у м. Полтава; 
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- водопровідну насосну станцію по вул. Олександра Бідного, 16в у  

м. Полтава з обладнанням; 

- зовнішні мережі водовідведення від житлових будинків по  

вул. Олександра Бідного, 16, 18, 20, вул. Головка, 15, 17, 17а, 19, 21, та від 

водопровідної насосної станції по вул. Олександра Бідного, 16 в у м. Полтава                   

з власності Товариства з обмеженою відповідальністю «СУЧАСНИЙ ДІМ» з 

подальшою передачею на баланс, у господарське відання, як внесок до 

статутного капіталу Комунальному підприємству Полтавської обласної ради 

«Полтававодоканал». 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради  

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Погодити прийняття майна у спільну власність територіальних громад 

сіл, селищ, міст Полтавської області з власності ТОВ «СУЧАСНИЙ ДІМ» на 

баланс у господарське відання, як внесок до статутного капіталу КП ПОР 

«Полтававодоканал». 

 

14. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про надання дозволу КП ПОР 

«Полтававодоканал» на отримання кредиту у формі невідновлювальної 

кредитної лінії в АТ «Укрексімбанк». 

 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора з економіки та фінансів 

КП ПОР «Полтававодоканал», повідомив про те, що отримання кредиту 

дозволить задовольнити потреби в поповненні обігових коштів підприємства та 

дозволить провести реконструкцію другої нитки напірного каналізаційного 

колектору від КНС по вулиці Великорогізнянській до Затуринських 

каналізаційних очисних споруд у місті Полтаві. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно встановлення граничної 

ставки кредиту. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Копотун К.І., секретар постійної 

комісії, Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника генерального директора з економіки та фінансів 

КП ПОР «Полтававодоканал» Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради підготувати відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про розгляд звіту аудиторської фірми «Капітал груп» аудиту 

фінансової звітності КП ПОР «Полтававодоканал» за 2021 рік. 

 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора з економіки та фінансів 

КП ПОР «Полтававодоканал», ознайомив присутніх з результатами аудиту 

фінансової звітності КП ПОР «Полтававодоканал» за 2021 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно розгляду звіту на 

засіданні постійної комісії з питань бюджету та управління майном. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію заступника генерального директора з економіки та 

фінансів КП ПОР «Полтававодоканал» Третяка М.Ю. взяти до відома. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про розгляд звітів керівників підприємств про виконання 

показників ефективності використання майна і прибутку, а також майнового 

стану підприємств за 2022 рік та про фінансово-господарську діяльність. 

 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора з економіки та фінансів 

КП ПОР «Полтававодоканал», зазначив, що загальний дохід підприємства за 

2022 рік склав 476 млн грн (без ПДВ), в тому числі 393,5 млн грн (або 83 %) – 

дохід від надання послуг централізованого водопостачання та водовідведення 

(нарахування). Загальний розмір витрат за 2022 рік склав 497,3 млн грн (без 

ПДВ). Фінансовий результат роботи підприємства за 2022 рік – збитки у розмірі 

21,3 млн грн. 

Близько 90 % загальної фактичної собівартості послуг підприємства за                 

2022 рік – витрати на електроенергію, заробітну плату, реагенти, амортизацію, 

податки, ремонти, паливо. 

Так, за 2022 рік підприємством спожито електроенергії в натуральному 

вигляді на 1,3 млн кВт/год менше, ніж за аналогічний період 2021 року. Але у 

грошовому вигляді витрати на електроенергію у 2022 році вищі на 31%. 

За минулий рік підприємство використало палива на 26% менше, ніж за 

2021 рік, але у вартісному виразі витрати збільшились на 23,4 %. 



 

16 

Процай І.А, перший заступник генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго», зазначив, що первісна вартість об’єктів основних 

засобів складає 1216477 тис. грн, в тому числі, м. Кременчук – 178959 тис. грн, 

які були передані на баланс. Знос основних засобів станом на 31.12.2022 –                     

512634 тис. грн. Залишкова собівартість – 403843 тис. грн. Зношеність об’єктів 

основних засобів на рівні 58 %. 

Дебіторська заборгованість за спожиту теплову енергію та послуги з 

постачання теплової енергії, послуги з постачання гарячої води становить в 

цілому по підприємству 778435 тис. грн. Підприємство проводить претензійно-

позовну роботу для зменшення дебіторської заборгованості. 

Поточна кредиторська заборгованість за спожитий природний газ, 

транспортування та розподіл природного газу – 689277 тис. грн, в тому числі, 

перед ТОВ «ГП «Нафтогаз Трейдинг» – 632860 тис. грн,                                                  

АТ ОГС «Полтавагаз» – 51216 тис. грн, ПрАТ «Кременчукгаз» – 5201 тис. грн. 

За 2022 рік підприємство має прибуток у сумі – 54402 тис. грн. 

 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», зазначив, що 

загальна сума доходів, отриманих підприємством у 2022 році становить                

135571 тис. грн. 

Загальна сума витрат від звичайної діяльності за рік становить                        

147798 тис. грн. За результатами фінансової діяльності звітного року 

підприємство отримало збитки в сумі 12227 тис. грн. 

Дебіторська заборгованість на 31.12.2022 за надані послуги 

теплопостачання становить 54550 тис. грн та авансова плата за енергоносії                    

4547 тис. грн. 

З метою зменшення дебіторської заборгованості підприємство постійно 

проводить роботу з боржниками. За звітний період направлено 2898 вимог про 

оплату боргу на суму 39465,7 тис. грн, пред’явлено до суду 479 позовних заяви 

на суму 6084,7 тис. грн. На кінець звітного періоду у виконавчій службі на 

примусовому виконанні знаходиться 2564 накази суду на суму 16482,5 тис. грн. 

Поточна кредиторська заборгованість на кінець звітного періоду за 

енергоносії становить 34032 тис. грн. Довгострокова кредиторська 

заборгованість перед НАК «Нафтогаз України» становить 43541 тис. грн, яка 

реструктуризована на 81 місяць. 

Кредиторська заборгованість виникла у зв’язку з невідшкодуванням 

різниці в тарифах 19395 тис. грн, в тому числі, погоджено територіальною 

комісією – 17711 тис. грн. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо вартості електроенергії, яку 

закуповує КП ПОР «Полтававодоканал», та встановлення тарифів за послуги, 

які надає підприємство. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, стосовно 

відшкодування Лубенською міською радою різниці в тарифах ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго». 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: звіти першого заступника генерального директора ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» Процая І.А., заступника генерального директора з 

економіки та фінансів КП ПОР «Полтававодоканал» Третяка М.Ю., директора 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. про виконання показників 

ефективності використання майна і прибутку, а також майнового стану 

підприємств за 2022 рік та про фінансово-господарську діяльність взяти до 

відома. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про фінансово-господарську діяльність підприємств, що 

знаходяться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області. 

 
Лоскот С.С., начальник Управління інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації, повідомила про те, що ПОКП «Аеропорт-Полтава»  
функціонує в межах забезпечення обороноздатності держави. Це зумовило 
суттєве зниження обсягу здійснення господарської діяльності. За результатами  
господарської діяльності збитки підприємства у 2022 році склали                     
370,8 тис. грн. 

 

Колісник Ю.А., тимчасово виконувач обов’язків генерального директора 

ПОКП «Аеропорт-Полтава», зазначив, що дохід підприємства за 2022 рік склав 

8160,6 тис. грн. Сума витрат становить 8531,4 тис. грн. 

Станом на 01.01.2023 року сума кредиторської заборгованості становить 

347,6 тис. грн (оплата послуг за енергопостачання – 191,8 тис. грн, дослідження 

шумів – 140,0 тис. грн, теплокомунікаційні послуги – 15,8 тис. грн). 

Сума заборгованості податку за землю за 2022 рік склала 301,9 тис. грн. 

Станом на 01.01.2023 року по підприємству рахується дебіторська 

заборгованість в сумі 572,3 тис. грн (за спільне використання електромереж, 

оренду, аеропортове обслуговування, утримання гуртожитку). 

 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації, зазначив, що основним завданням 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Учбово-курсовий 

комбінат житлово-комунального господарства» є надання освітніх послуг 

пов’язаних з профорієнтацією, підготовкою, перепідготовкою та підвищенням 

кваліфікації працівників житлово-комунального господарства, замовлень 

державної служби зайнятості та підприємств і організацій Полтавської області. 

Обласне комунальне підприємство «Лабораторія контролю умов праці» з 

2017 року припинило свою діяльність. Департамент неодноразово порушував 

питання щодо закриття підприємства. Термін дії трудового контракту з 

директором Чалик Оленою Володимирівною закінчився. 
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Комунальне підприємство «Полтавська обласна агенція з 

енергоефективності» Полтавської обласної ради звіту про господарську 

діяльність та фінансовий стан не надає. Комунікація з керівником підприємства 

відсутня. 

Мироненко Т.Є., заступник директора КП ПОР «Учбово-курсовий 

комбінат житлово-комунального господарства», зазначила, що чистий 

фінансовий результат від операційної діяльності підприємства у 2022 році 

дорівняє мінус 72,7 тис. грн. 

Кількість працівників підприємства – 13 чоловік. Витрати на оплату праці 

у звітному періоді склали 1094,4 тис. грн, що на 289,6 тис. грн менше від даного 

показника за відповідний період минулого року та на 290,6 тис. грн менше від 

планового показника. Це пояснюється тим, що працівники були у відпустці без 

збереження заробітної плати. 

За 2022 рік підприємство забезпечило підготовку 1884 осіб. Такого 

низького показника не було жодного року і це призвело до того, що сума 

доходів від реалізації послуг за 2022 рік по підприємству становить 1509,7 тис. 

грн, що на 572,7 тис. грн менше за аналогічний період 2021 року та на 347,3 тис. 

грн менше від запланованого показника. Виконання фінансового плану склало 

81,3 %. 

Собівартість реалізованих послуг за 2022 рік склала 1578,3 тис. грн, яка у 

порівнянні з минулим роком зменшилася на 488,3 тис. грн. Виконання 

фінансового плану 85,6 %. 

 

Рева Е.В., директор Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 

обласної військової адміністрації, зазначив, що керівник Обласного 

госпрозрахункового комунального підприємства «Облбудкомплект» звільнився. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, повідомила, 

що директором підприємства було призначено Харченка Олександра Івановича.  

У 2011 році у нього закінчився трудовий контракт. У цьому ж році за його 

згодою він був переведений на посаду виконуючого обов’язки директора. 

Ухвалою Київського районного суду м. Полтава від 22.12.2020 року розірвано 

трудовий контракт з Харченком О.І. і звільнено його із займаної посади. 

Пропозицій щодо кандидатури на посаду директора підприємства до 

Управління майном обласної ради не надходило. 

Рішенням Полтавського окружного адміністративного суду на виконання 

податкових зобов’язань винесена постанова та накладено арешт на рахунок 

обласної ради. По даному підприємству встановлено борг у розмірі                      

2081714,42 грн, в тому числі з них: з податку на прибуток підприємств та 

фінансових установ комунальної власності – 20514,82 грн; з частини чистого 

прибутку (доходу) комунальних унітарних підприємств та їх об’єднань – 

11862,01 грн; з адміністративних штрафів та інших санкцій – 2049337,59 грн. 

Даний борг списаний з рахунку обласної ради у минулому році. 

Головне управління ДПС у Полтавській обласні у 2022 році звернулося до 

Полтавського окружного адміністративного суду з позовною заявою щодо 

стягнення коштів в сумі 705306,26 грн. Відповідну Ухвалу вже прийнято. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував звернутися до 

Полтавської міської ради щодо звільнення ПОКП «Аеропорт-Полтава» від 

сплати земельного податку на період дії воєнного стану. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, поставив уточнююче 

питання, чи оформлені правоустановчі документи на земельну ділянку, яку 

використовує ПОКП «Аеропорт-Полтава». 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, стосовно 

порядку призначення керівника ПОКП «Аеропорт-Полтава» на посаду. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно вирішення питання 

припинення діяльності Обласного комунального підприємства «Лабораторія 

контролю умов праці» згідно  з чинним законодавством України. 

Чепурко О.Г., заступник голови обласної ради, стосовно пропозиції по 

керівнику Комунального підприємства «Полтавська обласна агенція з 

енергоефективності» Полтавської обласної ради. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, стосовно співпраці 

КП ПОР «Учбово-курсовий комбінат житлово-комунального господарства» з 

Полтавським обласним центром зайнятості щодо здійснення перепідготовки на 

підставі ваучерів на навчання. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно оперативного управління 

Обласним госпрозрахунковим комунальним підприємством «Облбудкомплект», 

набрання законної сили Ухвали суду щодо звільнення керівника, розміру 

адміністративного штрафу та майна, яке знаходиться на балансі підприємства. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, запропонував 

Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації надати інформацію щодо шляхів вирішення питань проблемних 

підприємств. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, 

запропонувала Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 

військової адміністрації підготувати проєкт рішення обласної ради про 

припинення діяльності Обласного госпрозрахункового комунального 

підприємства «Облбудкомплект» для розгляду на засіданні постійної комісії 

обласної ради з питань бюджету та управління майном. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління інфраструктури Полтавської 

обласної військової адміністрації Лоскот С.С., тимчасово виконувача обов’язків 

генерального директора ПОКП «Аеропорт-Полтава» Колісника Ю.А., 

директора Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергозбереження Полтавської обласної 
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військової адміністрації Реви Е.В., заступника директора КП ПОР «Учбово-

курсовий комбінат житлово-комунального господарства» Мироненко Т.Є., 

начальника Управління майном обласної ради Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Рекомендувати: 

2.1. Управлінню інфраструктури Полтавської обласної військової 

адміністрації підготувати проєкт рішення обласної ради про звернення 

депутатів Полтавської обласної ради до Полтавської міської ради щодо 

звільнення ПОКП «Аеропорт-Полтава» від сплати земельного податку на 

період дії воєнного стану. 

2.2. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 

розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 

порядку. 

3. Рекомендувати Управлінню інфраструктури Полтавської обласної 

військової адміністрації, Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури, житлово-комунального господарства та енергозбереження 

Полтавської обласної військової адміністрації спільно з Управління майном 

обласної ради здійснювати системний моніторинг фінансово-господарської 

діяльності підприємств, що знаходяться у спільній власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст області. 

4. Рекомендувати: 

4.1. Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-

комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації: 

- підготувати проєкт рішення обласної ради про припинення діяльності 

Обласного госпрозрахункового комунального підприємства «Облбудкомплект» 

для розгляду на засіданні постійної комісії обласної ради з питань бюджету та 

управління майном; 

- надати пропозиції щодо складу ліквідаційної комісії. 

4.2. Управлінню майном обласної ради надати Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури, житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації пропозиції щодо 

включення працівників Управління майном обласної ради до складу членів 

ліквідаційної комісії. 

5. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 

житлово-комунального господарства та енергозбереження Полтавської 

обласної військової адміністрації вирішити питання щодо призначення нового 

керівника КП «Полтавська обласна агенція з енергоефективності» та внести 

пропозиції у встановленому порядку. 

 

18. СЛУХАЛИ: Про розгляд звіту про роботу постійної комісії обласної ради восьмого 

скликання з питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку за 2022 рік. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

зі звітом про роботу за 2022 рік та з проєктом рекомендацій та запропонував 

визначитися і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: погодити звіт про роботу постійної комісії обласної ради восьмого 

скликання з питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку за 2022 рік. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту плану роботи постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 

транспорту та зв’язку на 2023 рік. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 

з проєктом плану роботи постійної комісії на 2023 рік. 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, запропонував 

доповнити проєкт плану роботи постійної комісії на 2023 рік пунктом 3.1. 

наступного змісту: «Заслухати звіт керівника Служби автомобільних доріг в 

Полтавській області про ремонт автомобільних доріг в області». 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Доповнити проєкт плану роботи постійної комісії обласної ради з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку на 2023 рік пунктом 3.1. наступного змісту: 

«Заслухати звіт керівника Служби автомобільних доріг в Полтавській області про 

ремонт автомобільних доріг в області». 

2. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань житлово-

комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку на 

2023 рік із запропонованими змінами. 

 

20. Різне. 

У різному виступів не було. 

 

 

Голова постійної комісії     Сергій БЄЛАШОВ 

 

 

Секретар постійної комісії     Костянтин КОПОТУН 

 


